
Afdelingsbestyrelsesmøde afd. 48.    7. Juli 2022. 

 

 

Til stede: Jette Sara Bast, Niels Hundahl Jensen. 

 

1) Gennemgang af spørgeskema angående trivsel, samarbejde og rekruttering af 

frivillige. 

 

Gennemgangen gav nogle fine snakke og samarbejde med administrationen er 

noget vi vil øge fremadrettet.  

 

2) Planlægning af bestyrelsens kommende arbejde: Samarbejde, affaldssortering, 

husorden og udearealer samt fællesspisning og evt musik. 

 

Næste møde i august vil forhåbentlig være med markvandring med inspektøren. Vi 

ønsker også er være mere nærværende i afdelingens økonomi på beboernes vegne. 

Rod og dårlige sorteringsvaner er et kæmpe problem og det er pinligt at større 

afdelinger ikke har de samme mængder af rod som os. Dette vil vi gerne gøre noget 

ved med ØsterBO’s hjælp. 

 

3) Evt:  

Gamle cykler og efterladte krukker med planter fra tidligere beboere og desværre 

også nuværende beboere skæmmer helhedsindtrykket. Cykler blev engang fjernet 

en gang om året men ikke længere. Hvordan kan det være? Vi vil tage det op på 

markvandringen. 

 

 

Næste møde : Ultimo august. 


